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Készült: Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. december  17 -

én 14:30 órakor megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Az ülés helye:   Helyi italbolt,  

    Apátistvánfalva, Fő út 106.  

 

Jelen vannak:   Fodor Sándor polgármester, 

Trajbár Edit alpolgármester, 

Soós László képviselő, 

Trájber Éva Márta képviselő, 

Németh Szabolcs képviselő, 

Dr. Dancsecs Zsolt jegyző, 

 

    Molnárné Melczer Vivien jkv. vezető 

 

 

Fodor Sándor polgármester, a közmeghallgatást megnyitja. 

 

Ismerteti a javasolt napirendeket: 

 

1.) Beszámoló Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2023-es évben végzett munkájáról. 

Előterjesztő: Fodor Sándor polgármester 

2.) Lakossági kérdések, hozzászólások, javaslatok. 

 

A jelenlévők egyhangú szavazással elfogadták a napirendi pontokat. 
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1.) Beszámoló Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2023-es évben végzett munkájáról. 

Előterjesztő: Fodor Sándor polgármester 

 

Fodor Sándor részletes tájékoztatást ad Apátistvánfalva Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 2023. évben végzett munkájáról. 

 

Beszámoló a 2023. évben végzett munkáról 

 

Minden év végén kicsit megáll az ember és visszatekint az elmúlt év fontosabb eseményeire, 

felidézi a jó vagy rossz emlékeket, történteket. A tapasztalatok alapján megtervezi a 

következő év fontosabb célkitűzéseit, feladatait.  

Településünk életét 2020-tól nem a csendes megszokott évek jellemezték. 2021., 2022. és 

2023. év is rendkívüli volt, az előző évektől eltérő, ugyanakkor a napi életünket jelentősen 

befolyásoló tényezőkkel.  

2020-ban jelentős változást okozott a koronavírus járvány és az előző évekhez képest 

rendkívül szélsőséges időjárási viszonyok megjelenése.   

2022-ben megnehezítette életünket a növekvő infláció, az energia árak emelkedése, egy 

kibontakozó energia-pénzügyi és gazdasági válság.  

2023-ban szomszédunkban dúló háború és mélyülő gazdasági válság jelentett nehézséget.   
 

Évek óta gondot jelent a munkaerőhiány. Kommunális dolgozót, takarítónőt nagyon nehéz 

volt találni, esetenként több hónapon át sem rendelkeztünk megfelelő munkaerővel.   
 

A 2023. évre tervezett feladataink, főbb célkitűzéseink közül - rajtunk kívülálló okok 

miatt - többet nem, vagy csak részben tudtunk megvalósítani.  
 

Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő-Testülete 2023-ben is a hatályos 

jogszabályoknak, belső utasításoknak és szabályzatoknak megfelelően végezte munkáját.  

 

A Képviselő-Testület 7 esetben tartott rendes és négy esetben rendkívüli ülést. 

Rendkívüli ülés megtartását a Kultúrház bővítés és felújítás megkezdéséhez szükséges 

döntések meghozatala, állások pályáztatása és elbírálása indokolta. 

Apátistvánfalva Községi Önkormányzat Képviselő testülete elfogadta: 

- költségvetési, zárszámadási, a temetőkről és temetkezésekről, a közterületek elnevezéséről, 

Apátistvánfalva Község jelképeiről szóló rendeletét. 

Módosította a költségvetési, a közösségi együttélés szabályairól, az önkormányzat szervezeti 

és működési szabályairól, szociális ellátásokról és az anyakönyvi eljárásokról szóló 

rendeletét.  

Hatályon kívül helyezte a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos köztisztasági 

közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló rendeletét.  

Elfogadta  

-  a 2022. évben végzett munkáról szóló beszámolót a testület 2023. évi munkatervét, 

-  az önkormányzat közbeszerzési tervét, 

-  beszámolót a Társulási Tanácsban végzett munkáról, 

-  a közművelődési feladatokhoz kapcsolódó szolgáltatási tervet,  

-  az éves belsőellenőrzésről szóló beszámolót, 

-  a gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról szóló beszámolót, 
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-  család és gyermekjóléti központ tevékenységéről szóló beszámolót, 

-  közös önkormányzati hivatal működéséről szóló beszámolót, 

-  Nádasdi Evangélikus központ munkájáról készült beszámolót, 

-  a költségvetés időszakos felhasználásáról szóló beszámolókat, 

-  a közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót, 

-  a vízi közmű fejlesztési tervet, 

-  az önkormányzat és közös önkormányzati hivatal alapító okiratának módosításait 

 

Két esetben is pályázatot nyújtottunk be a körjegyzőség épületének belső átalakítására.  

A nemzeti értékek gyűjtése és megőrzése céljából pályáztunk a Rönkhúzásról szóló film 

elkészítésére. A Magyar Falu programban a Bedi-dombi út felújítására, kultúrház felújítására, 

és a temető ravatalozó illemhelyiségének kialakítására, nyílászárói cseréjére adtunk be 

pályázatot. 

 

Döntöttünk a szolgálati lakás és rendezvénysátor bérbeadásáról, a falunap, mikulásnap, 

falukarácsony megrendezéséről. 

Támogatást nyújtottunk a Faluszépítő és Hagyományőrző Egyesület, Rönöki Polgárőr 

Egyesület és a Szentgotthárdi Békefi Antal népdalkör részére. 

 

2023. évi célkitűzések megvalósulása  

 

Településünkön folyamatosan biztosított volt a közvilágítás, ivóvíz ellátás és a köztemető 

takarítása, kaszálása. Heti egy alkalommal a kommunális hulladék elszállításra került. A 

lomtalanítást elvégeztettük. A kultúrház és könyvtár szolgáltatásait bárki igénybe vehette.    

Közterületek rendjét folyamatosan biztosítottuk. Az Önkormányzat tulajdonában lévő 

területeket részben rendben tartottuk. 

A helyi önkormányzati utak járhatóságát nagy nehézségek és magas ráfordítások árán tudtuk 

biztosítani.   

Az esetenként előforduló rendkívül nagy esőzések miatt gondot jelentett a belterületi 

ingatlanok rendbetétele, a temető és labdarúgó pálya rendben tartása, lekaszálása. 

A régi hivatal belső átalakítására, turisztikai célú hasznosítására 50 ezer eurót nyertünk.   

A labdarúgó pálya folyamatos kaszálásával biztosítottunk sportolási lehetőséget a lakosság 

részére, de az öltöző rendbetételére nincs anyagi fedezetünk. A fitnesz eszközök letelepítése 

megtörtént.   

Együttműködésünk megfelelő a helyi és országos szlovén nemzetiségi önkormányzattal, 

Magyarországi Szlovének Szövetségével a szomszédos települések és a határ túloldalán lévő 

szlovéniai települések önkormányzataival.   

Gondjaink voltak és vannak a helyi foglalkoztatással.  

A kultúrház bővítés rövid időn belül befejeződik, megkezdjük a meglévő épületrész 

felújítását.  

Terveink szerint 2024. március végéig elkészülünk a teljes felújítással.   

 

Az önkormányzat gazdálkodása megfelelő volt.  

 

Bevételeink  fő összege  a 174  millió (174.481.463 Ft) volt .  

Ebből      

Működési bevétel                                        3.698.479,-Ft  

Helyi adók                                                   9.845.000,-Ft  

Állami támogatás                                        33.799.721,-Ft 
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Egyéb bevétel                                                4 .068.493,-Ft 

Felhalmozási célú bevétel                             4.500.000 ,-Ft 

Előző évi működési  pénz maradvány          32.054.000,-Ft 

Előző évi felhalmozási maradvány               86.495.770,-Ft 

                                                                          

Kiadásaink fő összege : 174.481.463,- Ft volt.  

Ebből       

Bér kiadás                                                      16.326.000,-Ft 

Járulékok                                                        2.210.700,-Ft 

Dologi kiadások                                             45.878.437,-Ft  

Egyéb működési célú kiadások                      5.123.959,-Ft  

Ellátottak pénzbeli juttatásai                          1.881.000,-Ft   

Felhalmozási beruházási kiadások                 87.422.139,-Ft 

Pénzforgalom nélküli kiadások                      14.287.239,-Ft    

Finanszírozási kiadások                                 1.351.989,-Ft   

A főszámok adatait nagyban befolyásolta a kultúrház felújításra kapott támogatási összeg.  

 

 

A 2024. évben reálisan 29 millió forint körüli működési, 2 millió forint körüli kulturális és 2 

millió forint körüli szociális támogatásra számíthatunk.  

Saját bevételeink kissé növekedtek, annak ellenére, hogy elvonásra került a gépjármű adó, 

csökkentett mértékben kapjuk az iparűzési adót. 

Egyre több szolgáltató kér díjkompenzációt, annak érdekében, hogy fent tudja tartani a 

szolgáltatás színvonalát. Pénzügyi szempontól nem lesz könnyű a 2024. év.  

Előre láthatólag folytatódik a pénzügyi, gazdasági és energiai válság, Melynek következtében 

nagyon nehéz lesz megtervezni a költségvetést, várható kiadásainkat.  

 

 

Röviden a 2023. év fontosabb eseményei:  

 

Legnagyobb gondot a folyamatos munkaerőhiány okozott, és valószínűleg a jövőre is ez lesz 

a helyzet. Juhász Attila kommunális dolgozó munkaviszonyát közös megegyezéssel 

megszüntettük. Jelenleg Csercsa Sándor és Fekete-Tóth Gábor látja el a kommunális dolgozói 

feladatokat. Változott a kultúrház takarító személye is, nagy szerencsénk, hogy találtunk 

ideiglenesen jelentkezőt.     

A védőnői szolgálat állami irányítás alá került, de továbbra is Budaházyné Töreky Dóra látja 

el a védőnői feladatokat.   

Az önkormányzati intézmények karbantartását anyagi lehetőségeink 

figyelembevételével biztosítottuk.   

 

Kultúrház:  

A Szlovén Rába-vidék térségfejlesztési programján belül, egyedi támogatási kérelmet 

nyújtottunk be, amire a Pénzügy minisztérium 80 millió forintot biztosított.  

2022-ben az árak előre nem látható mértékű növekedése miatt nem tudtuk a közbeszerzési 

eljárást lefolytatni így nem kezdődhettek meg a munkák. A támogató előzetes véleményét 

kikérve úgy döntöttünk, hogy csak a bővítésre vonatkozó tervekben foglaltakat valósítjuk meg 

és a felújítás elmarad. Az építkezést megkezdtük, reményeink szerint december végéig 

befejezzük. Továbbra is dolgozunk azon, hogy a régi épületrész felújítása is megtörténjen. 
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Volt körjegyzőség:  

A Magyarországi Szlovének Szövetsége által kiírt pályázaton 50.000 Euró turisztikai célú 

támogatást nyertünk a körjegyzőség első emeletének közösségi szálláshellyé alakítására. 

Szeretnénk az épület belső részeit felújítani úgy, hogy az alsó szinten 2 db 4-6 fős, az első 

emeleten szintén 2 db 4-6 fős szálláshely kerülne kialakításra. Jelenleg csak az első szint 

átalakítására van lehetőségünk.  

A konditerem, polgármesteri iroda, orvosi, védőnői rendelő és váróteremben a belső 

egészségügyi meszelést sem tudtuk végrehajtani. 

A temető ravatalozó egészségügyi meszelése megtörtént, változatlanul szeretnénk a vizet 

bevezetni, WC-t és kézmosót kialakítani.  

A régi öltöző felújítására vagy új mobil öltöző beszerzésére nem találtunk forrást, de 

változatlanul szeretnénk rendbe tenni a sportpálya térségét. 

 

Utak karbantartása kizárólag a járhatóság biztosítására korlátozódott.  

Sajnos mindenkinek tudomásul kell venni, hogy egy fő (esetenként egy sem) kommunális 

dolgozónk van és az önkormányzat csak annyi munkát tud elvégeztetni az utakon amennyit a 

személyi és tárgyi feltételi lehetővé tesznek. 

Az útszélek kaszálása folyamatosan megtörtént, öt teherautó mart aszfaltot és egy teherautó 

kavicsot tudtunk az utakra hozatni.  

Az településen belüli új tájékoztató táblák és a Bedi-domi útra hídkorlát kihelyezését nem 

tudtuk még elvégezni, de összeszerelt állapotban a raktárban vannak.   

Az önkormányzati utak fölé behajló ágak levágása, az út menti árok karbantartása a telek 

tulajdonosok feladata. Ezt többen hajlamosak elfelejteni.  

 

A kavicsozási munkák elvégzését nagyban nehezítette, az esetenként lezúdult nagy 

mennyiségű csapadék. 

Tavaly csak pár esetben kellett havat tolni az önkormányzati utakról. Talán az idei télen sem 

lesz sok hó. A hótolás megszervezése megtörtént, de mindenkinek tudomásul kell vennie, 

hogy csak akkor indulnak a traktorok, ha a lehullott hó mennyisége elérte a minimum 5 cm-t 

és elállt a hóesés.    

  

Napi szinten jelentkezik probléma az egyedi szennyvíztisztító berendezésekkel. 

Csökkent a hiba jelzés a szikkasztó dombok térségében megjelenő kifolyásokról. De 

jelentősen megnövekedett a szivattyúkkal és ventilátorokkal kapcsolatos probléma. A 

berendezések folyamatos ellenőrzését -a kommunális dolgozó hiánya miatt – nem tudtuk 

biztosítani.   

Megkezdődtek a vízminőség mérések, amelynek során 11 berendezést vizsgáltunk, de csak 3 

berendezésből tudtunk vízmintát venni.  

Probléma jelentkezett a szippantásokkal is. Több helyre nem tudott bemenni a szippantó 

kocsi, ezért a szükséges ürítéseket nem tudta elvégezni. Jelenleg több berendezésnél van 

hibajelzésünk és törekszünk a havi ellenőrzések elvégzésére. 

Szennyvíz elszállításra a hulladékkezelővel szerződést kötöttünk, mely szerint minden nem az 

egyedi szennyvíztisztító berendezéssel összegyűjtött és elszállított szennyvíz után az 

önkormányzatnak díjkülönbözetet, köbméterenként 5000 Ft feletti összeget kell fizetnie.  

 

Pályázatok:  

Sajnos az idei évben nagyon kevés pályázat jelent meg a Magyar Falu Program keretében:  

1, „Út, híd, járdaépítése/felújítása” MFP-UHJ/2023 kódszámú  alprogramra az 

Apátistvánfalva 06.hrsz-ú önkormányzati út felújításának érdekében nyújtott be  pályázatot.   
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A pályázat megírása közben már látszott, hogy az igényelhető 45 millió forint összegből nem 

tudtuk a teljes hosszában az útfelületet felújítani, hanem annak csak egy részét. Már több éve 

minden útfelújítással kapcsolatos pályázatra beadjuk támogatási igényünket, de eddig csak a 

Belügyminisztériumtól a belterületi szilárd útjaink felújítására kaptunk támogatást.  

A külterületi szilárd burkolati útjaink - a temetői út kivételével - állapota erősen 

kifogásolható, egyes helyeken már szinte járhatatlanok.  

A Bedi-dombi út aszfaltozására beadott pályázatunkat fedezet hiányában elutasították, ezt 

követően pedig nem találtunk pályázati lehetőséget az út aszfaltozására, kátyúzására.   

2, A sportpályája területén kültéri, felnőtt fitnesz park kialakítása megtörtént.   

Változatlanul lehetővé szeretnénk tenni, hogy a pályán településünk lakosai, és az ide látogató 

személyek is szabadidős sport tevékenységet végezhessenek. Ennek érdekében amennyire 

anyagi lehetőségeink engedik szeretnénk a pálya területén felnőtt és gyerek labdarúgó pályát, 

röplabda pályát, lábtenisz pályát is kialakítani. A pálya körüli területen kerékpár pálya, 

parkoló és pihenő hely kerülne kialakításra. A pályák berendezéséhez szükséges kapuk, hálók 

már megvannak. Kerítést, ivó kutat, padokat kell telepítenünk.  

3, A Rába-vidéki Rönkhúzásról készülő 26 perces film elkészítéséhez kaptunk majdnem 3 

millió forint támogatást az Agrárminisztériumtól. Előre láthatólag jövőre elkészül a film.  

November hónapban megjelent egy Magyar Falu pályázati kiírás melyben több kategóriában 

lehet pályázni, de egy település csak egyre. A kultúrházra vagy körjegyzőségre nem lehetett 

pályázni ezért nehéz volt eldönteni mire pályázzunk. Az esélytelenek nyugalmával készítjük 

el pályázatunkat a temető ravatalozó vizesblokk, WC kialakítására, nyílászárói cseréjére. 

 

2023. év elejét teljes egészében áthatotta a Rönkhúzásra történő felkészülés, előkészületek 

elvégzése, feladatok elosztása. Településünk jó hírnevét erősítette az Országos Szlovén 

Önkormányzat által szervezett Rába-vidéki-rönkhúzás, a keresztút szentelés, a „Legyetek 

szeretettel” film moziban, televízióban történő levetítése és az „Őshazában” című film 

forgatása.  

 

 

Hosszas tárgyalások voltak a szennyvíz és iszaphulladék elszállításával kapcsolatban.  

Befejeztük a kultúrház épületében lévő szolgálati lakás nyílászáróinak kicserélését. 

 

Az év elején az özönvíz szerű záporokat követően átereszeket cseréltünk több önkormányzati 

úton, mert a feltorlódott víz keresztül folyt az utakon járhatatlanná téve azokat. A Hársas 

patakon kiépült hódvárak miatt feltorlódik a csapadékvíz községünk belterületén, a patak 

kilép medréből és elönti a réteket. Az esetről tájékoztattam az illetékes hatóságokat, de érdemi 

megoldás nem született. Helyszín bejárással egybekötött megbeszélést folytattunk az Őrségi 

Vízrendezési és Talajvédelmi Társulat Igazgatójával annak megállapítása érdekében, hogy hol 

és milyen munkákat kell elvégezni a helyzet javítása érdekében.   

 

2023. július 16-án egy kicsit csökkentett költségvetéssel, de a színvonal megtartásával jó 

hangulatú volt a Falunap. Mindenki jól érezte magát és a meghívott vendégeken és fellépőkön 

kívül is jelentős volt a jelenlévők száma.   

Végre elkezdődött a kultúrház bővítése a Musits Bt. megkezdte a munkákat. A bővítés során a 

pince szinten megépült egy kazánház, egy raktárhelyiség és egy pihenő. A földszinti részen 

már elkészült a lépcsőfeljáró, öltöző, mosdó. Folyamatban van a színpad, villamos hálózat és 

fűtésrendszer januártól megkezdődik a már meglévő épületrész korszerűsítése is, elsőként az 

új nyílászárók kerülnek beépítésre majd a fűtés rendszer korszerűsítésére és a külső 

hőszigetelésre kerül sor. Remélem 2024. március végéig elkészülünk a munkákkal és egy 
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modern, szép kultúrházunk lesz. Nagyon sokan segítettek annak érdekében, hogy elkészüljön 

a kultúrházunk. Kissné Köles Erika nemzetiségi szószóló, Holecz Károly OSZÖ Elnöke, 

Kovács Anita titkárság vezető, Dr. Dobos Adrienn pályázati ügyintéző, a Faluszépítő és 

Hagyományőrző Egyesület, a Musits Bt., a VÉ-KO Kft. és még a társadalmi munkákban részt 

vevő több mint 20 fő.  

Köszönöm a segítségüket, köszönöm, hogy számíthattam rájuk. 

 

Októberben megtörtént a lomtalanítás, amit meglepően fegyelmezetten hajtottunk végre. 

Mindenki tudta mikor, hol kell elhelyezni a hulladékot a szállításhoz.  

 

Mindenszentek és Halottak napjára rendbe tettük a temetőt és térségét, a Fő teret, a 

buszmegállókat. Rengeteg dicséretet kaptunk a hozzánk érkező családtagoktól, látogatóktól, 

turistáktól a település tisztasága, rendezettsége, díszítése miatt. Külön köszönöm a Faluszépítő 

és Hagyományőrző Egyesület ez irányú munkáját.   

 

Az idén harmadik alkalommal volt településünkön MIKULÁS nap, amit Kétvölgy és Orfalu 

Községek önkormányzatával közösen szerveztünk. Nagyon jól sikerült a résztvevők száma 

meghaladta a 170 főt. Szeretnénk, ha jövőre is megrendezésre kerülne.  

A Képviselő testület köszöni mindazon személyek munkáját, akik aktívan részt vettek és 

vesznek jelenleg is az önkormányzat munkájának segítésben. 

 

A 2024. év várható eseményei:   

 

Talán az energetikai, pénzügyi válság rohanó irama lelassul, csökken az infláció és 

kiegyensúlyozottabb árviszonyok lesznek. Európai Parlamenti és Helyi önkormányzati 

választások lesznek, ismét elindul a kampány.  

Nem lesz könnyű a jövő év sem.  

Kevesebb pénzből, több feladatot kell ellátnunk. Saját bevételeink minimálisra csökkentek. A 

költségvetés tervezése során továbbra is sok bizonytalan tényezővel kell számolnunk.   

 

FŐ CÉLKITŰZÉSEK A 2024. ÉVBEN:  

 

• Az önkormányzat működési feltételeinek és a település üzemeltetési feladatok 

megfelelő szintű biztosítása.  

• Segíteni az Európai Parlamenti és Önkormányzati választások lebonyolítását.   

• Pályázati lehetőségek felkutatásával és beadásával a Ravatalozó és Körjegyzőség 

felújítás előtérbe helyezése. 

• A helyi önkormányzati utak járhatóságának biztosítása, az utak tartozékainak 

karbantartása. 

• Pályázati lehetőség esetén a meglévő szilárd burkolatú önkormányzati utak 

minőségének javítása.  

• Sportolási lehetőséget biztosítani a labdarúgó pálya, öltöző és környezetük folyamatos 

karbantartásával. 

• Kultúrház felújítás befejezése. 

 

 

 

 

 



8 

 

2.) Lakossági kérdések, hozzászólások, javaslatok. 

 

Kovács Erikné (………….): A 181-es házszámmal szemben, nincs árok, a víz nem folyik el, 

a dombról lejön, az úton folyik, vagy átszivárog az út alatt és mind a ház alá megy. Van 

áteresz 50 méterre, a vizet el tudták volna vezetni.  

 

Fodor Sándor: Nem tudok ígérni egyelőre semmit. Az árkolási probléma az egész települést 

érinti. Az átereszek el vannak tömődve. Januárban írok erről egy levelet, kérem, hogy nézzék 

meg.  

 

Doncsecz Józsefné (………….): Az utak állapota katasztrofális, nálunk is az helyzet, hogy ha 

jön egy eső járhatatlanná válik. Megkérném az Önkormányzatot, hogy keressen valami 

megoldást erre. Egyszer már jeleztem, hogy a régi tűzoltó tónak - amiben még mindig van víz 

– korábban  volt egy kerítése, ami viszont eltűnt onnan. Vagy a tavat kellene visszatemetni 

vagy újra bekeríteni, nehogy valaki beleessen. Szeretném megköszönni a 65 éven felüliek 

nevében, hogy kaptunk az Önkormányzattól ajándékot.  

 

Fodor Sándor: Az az út egy régi erdészeti út volt, nincs is önkormányzati útként bejegyezve. 

Az Önkormányzat éveken keresztül és most is igyekszik, hogy rendbe tegye, pedig nem 

feladata. A tűzoltó tavat nem kéne betemetni, a bekerítését meg kellene oldani, szerintem 

találunk rá megoldást.   

 

Stojcsics Péter: A  Fő u. 130-tól induló hozzánk vezető út mikor lesz megcsinálva?  

 

Fodor Sándor: Azt szeretném, hogy legyen bent egy áteresz és azután töltsük föl.  

 

Merkli Ödönné (………….): A házunk háta mögött mi van? Megnézték? Árok nincsen.  

 

Fodor Sándor: Meg fogom nézni még egyszer.  

 

Szvétecz István: Sok a vadkár. A temetőt szépen megcsináltuk, pár nap múlva a szarvasok 

leették a virágokat. Mi lesz, ha szarvas gránitlapra lép rá és 200 ezer Ft-os vadkár keletkezik? 

Rengeteg vad van. Kertekbe bejárnak, lassan nem érdemes semmit ültetni, mert mindent 

megesznek.  

 

Fodor Sándor: Egy biztos, hogy Vas megyében 3X annyi a vad, amennyit elvileg ez a terület 

el tud tartani. A vadászok külön többletkvótát is kaptak, hogy kilőhessék a felszaporodott 

állományt. Ez esetleg segíthetne a probléma megszűnésében.   

 

Fodor Sándor polgármester, a közmeghallgatást 15:40 órakor bezárja.  

 

Megköszöni a jelenlévők részvételét, érdeklődését.  

Megköszöni a testület lelkiismeretes munkáját. 

Mindenkinek Békés Karácsonyi Ünnepeket és Boldog Új Évet kíván. 

 

K. m. f. 

          Fodor Sándor Dr. Dancsecs Zsolt 

           polgármester              jegyző 


